
PREDLOG 
 
ZAPISNIK 14. SEJE  
Sveta Meste občine Velenje 
Seja je potekala v sejni dvorani Mestne občine Velenje, dne 18. 6. 2024, s pričetkom ob 8.00 in zaključkom ob 
13.30. 
 
Sejo je vodil župan Peter DERMOL. 
 
Župan Peter DERMOL je ugotovil, da je od skupnega števila 32 članov sveta prisotnih 28 članov in je svet 
sklepčen.  
 
Opravičili so se naslednji člani sveta: Irena POLJANŠEK SIVKA,  mag. Alenka GORTAN, Jožef 
OGRAJENŠEK in Andreja KREJAN ŠKARJA. 
 
 
Člani sveta so za 14. sejo Sveta Mestne občine Velenje prejeli naslednje gradivo: 
- Glasilo št. 14 
- Predlog dnevnega reda s poročevalci, kazalom in opombami 
- Predlog Sklepa o uvrstitvi projekta 410-0402-003 DoorCE v Načrt razvojnih programov Mestne občine 
Velenje za obdobje 2024-2027 
- Predlog Sklepa o uvrstitvi projekta 410-1206-001 HEAT35 v Načrt razvojnih programov Mestne občine 
Velenje za obdobje 2024-2027 
- Predlog Sklepa o uvrstitvi projekta 410-1206-002 Renov-AID v Načrt razvojnih programov Mestne občine 
Velenje za obdobje 2024-2027 
- Predlog Sklepa o uvrstitvi projekta 410-1206-003 ELENA MOVeNERGY v Načrt razvojnih programov Mestne 
občine Velenje za obdobje 2024-2027 
- Predlog Sklepa o uvrstitvi projekta 410-1206-004 NACHIP v Načrt razvojnih programov Mestne občine 
Velenje za obdobje 2024-2027 
- Predlog Sklepa o uvrstitvi projekta 410-1802-001 RE-PUBLIC SPACES v Načrt razvojnih programov Mestne 
občine Velenje za obdobje 2024-2027 
- Predlog za razširitev dnevnega reda s točko Predlog Pravilnika o ohranjanju in spodbujanju razvoja 
kmetijstva, gozdarstva in podeželja v Mestni občini Velenje 
- Predlog Sklepa o potrditvi mandata članu Sveta Mestne občine Velenje 
- Predlog Sklepa o imenovanju člana v Odbor za gospodarstvo 
- Predlog Sklepa o imenovanju članov v svet javnega zavoda Osnovna šola Antona Aškerca Velenje 
- Predlog Sklepa o imenovanju članov v svet javnega zavoda Osnovna šola Gorica Velenje 
- Predlog Sklepa o imenovanju članov v svet javnega zavoda Osnovna šola Mihe Pintarja Toleda Velenje 
- Predlog Sklepa o imenovanju člana v svet javnega zavoda Center za vzgojo, izobraževanje in usposabljanje 
Velenje 
- Predlog Sklepa o imenovanju članov v svet javnega zavoda Glasbena šola Fran Korun Koželjski Velenje 
- Predlog Sklepa o imenovanju članov v svet javnega zavoda Festival Velenje 
- Predlog Sklepa o imenovanju člana v svet javnega zavoda Dom za varstvo odraslih Velenje 
- Predlog Ugotovitvenega sklepa o prenehanju mandata članici Komisije za spremljanje dela občinskega 
redarstva in občinske inšpekcije 
- Predlog Sklepa o imenovanju člana Komisije za spremljanje dela občinskega redarstva in občinske inšpekcije 
- Predlog za razširitev dnevnega reda s točko Predlog Ugotovitvenega sklepa o prenehanju mandata članu 
občinske volilne komisije 
- Zapisnik Odbora za gospodarske javne službe 
- Zapisnik Sveta za varstvo uporabnikov javnih dobrin 
- Zapisnik Komisije za statutarno-pravna vprašanja 
- Zapisnik Odbora za gospodarstvo 
- Zapisnik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
- Zapisnik Odbora za negospodarske javne službe 
- Zapisnik Odbora za okolje in prostor 
- Zapisnik Komisije za priznanja 
 
 
Za 14. sejo je bil predlagan naslednji DNEVNI RED: 
1. Potrditev zapisnika 13. seje Sveta Mestne občine Velenje 



2. Vprašanja članov sveta in odgovori župana ter občinske uprave 
3. Seznanitev s potekom gradnje tretje razvojne osi 
4. Predlog Sklepa o potrditvi mandata članu Sveta Mestne občine Velenje  
5. Predlog Sklepa o imenovanju člana v Odbor za gospodarstvo 
6. Predlog Sklepa o imenovanju članov v svet javnega zavoda Osnovna šola Antona Aškerca Velenje 
7. Predlog Sklepa o imenovanju članov v svet javnega zavoda Osnovna šola Gorica Velenje 
8. Predlog Sklepa o imenovanju članov v svet javnega zavoda Osnovna šola Mihe Pintarja Toleda Velenje 
9. Predlog Sklepa o imenovanju člana v svet javnega zavoda Center za vzgojo, izobraževanje in 

usposabljanje Velenje 
10. Predlog Sklepa o imenovanju članov v svet javnega zavoda Glasbena šola Fran Korun Koželjski Velenje 
11. Predlog Sklepa o imenovanju članov v svet javnega zavoda Festival Velenje 
12. Predlog Sklepa o imenovanju člana v svet javnega zavoda Dom za varstvo odraslih Velenje 
13. Predlog Ugotovitvenega sklepa o prenehanju mandata članici Komisije za spremljanje dela občinskega 

redarstva in občinske inšpekcije 
14. Predlog Sklepa o imenovanju člana Komisije za spremljanje dela občinskega redarstva in občinske 

inšpekcije 
15. Predlog Sklepa o uvrstitvi projekta 403-1805-054 Nakup večnamenskega odra v Načrt razvojnih 

programov Mestne občine Velenje za obdobje 2024-2027 
16. Predlog Sklepa o uvrstitvi projekta 410-0402-003 DoorCE v Načrt razvojnih programov Mestne občine 

Velenje za obdobje 2024-2027 
17. Predlog Sklepa o uvrstitvi projekta 410-1206-001 HEAT35 v Načrt razvojnih programov Mestne občine 

Velenje za obdobje 2024-2027 
18. Predlog Sklepa o uvrstitvi projekta 410-1206-002 Renov-AID v Načrt razvojnih programov Mestne občine 

Velenje za obdobje 2024-2027 
19. Predlog Sklepa o uvrstitvi projekta 410-1206-003 MOVeNERGY v Načrt razvojnih programov Mestne 

občine Velenje za obdobje 2024-2027 
20. Predlog Sklepa o uvrstitvi projekta 410-1206-004 NACHIP v Načrt razvojnih programov Mestne občine 

Velenje za obdobje 2024-2027 
21. Predlog Sklepa o uvrstitvi projekta 410-1802-001 RE-PUBLIC SPACES v Načrt razvojnih programov 

Mestne občine Velenje za obdobje 2024-2027 
22. Predlog Sklepa o odobritvi pravnega posla (ZN Lipa – vzhod) 
23. Predlog Sklepa o podelitvi priznanj Mestne občine Velenje za leto 2024 
24. Program dela Nadzornega odbora MOV za leto 2024 
25. Poročilo Komunalnega podjetja Velenje d.o.o. za leto 2023 
26. Letno poročilo Zavoda za turizem Šaleške doline za leto 2023 
27. Poročilo o delu javnega zavoda Knjižnice Velenje za leto 2023 
28. Poročilo o izvajanju javne gasilske službe v Mestni občini Velenje v letu 2023 
29. Poročilo o delovanju javnega zavoda Poklicna gasilska enota Velenje za leto 2023 
30. Poročilo o delu SAŠA inkubatorja za leto 2023 
31. Poročilo o delu družbe Razvojna agencija SAŠA za leto 2023 
 
 
Župan Peter DERMOL je predlagal, da se dnevni red razširi tako, da se na: 
- 15. točko uvrsti Predlog Ugotovitvenega sklepa o prenehanju mandata članu občinske volilne komisije 
- 24. točko uvrsti Predlog Pravilnika o ohranjanju in spodbujanju razvoja kmetijstva, gozdarstva in 
podeželja v Mestni občini Velenje 
 
Prisotnih je bilo 28 članov sveta. 
1. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o predlogu, da se dnevni red razširi tako, da se na 15. točko uvrsti 
Predlog Ugotovitvenega sklepa o prenehanju mandata članu občinske volilne komisije. 
 
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta.  
Predlog je bil sprejet. 
 
 
Prisotnih je bilo 28 članov sveta. 
2. SKLEP 
Predlog 



Svet Mestne občine Velenje je glasoval o predlogu, da se dnevni red razširi tako, da se na 24. točko uvrsti 
Predlog Pravilnika o ohranjanju in spodbujanju razvoja kmetijstva, gozdarstva in podeželja v Mestni 
občini Velenje. 
 
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta.  
Predlog je bil sprejet. 
 
 
Prisotnih je bilo 28 članov sveta. 
3. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o predlogu sklepa, ki se je glasil: 14. seja Sveta Mestne občine Velenje 
bo potekala po naslednjem DNEVNEM REDU: 
1. Potrditev zapisnika 13. seje Sveta Mestne občine Velenje 
2. Vprašanja članov sveta in odgovori župana ter občinske uprave 
3. Seznanitev s potekom gradnje tretje razvojne osi 
4. Predlog Sklepa o potrditvi mandata članu Sveta Mestne občine Velenje  
5. Predlog Sklepa o imenovanju člana v Odbor za gospodarstvo 
6. Predlog Sklepa o imenovanju članov v svet javnega zavoda Osnovna šola Antona Aškerca Velenje 
7. Predlog Sklepa o imenovanju članov v svet javnega zavoda Osnovna šola Gorica Velenje 
8. Predlog Sklepa o imenovanju članov v svet javnega zavoda Osnovna šola Mihe Pintarja Toleda Velenje 
9. Predlog Sklepa o imenovanju člana v svet javnega zavoda Center za vzgojo, izobraževanje in 

usposabljanje Velenje 
10. Predlog Sklepa o imenovanju članov v svet javnega zavoda Glasbena šola Fran Korun Koželjski Velenje 
11. Predlog Sklepa o imenovanju članov v svet javnega zavoda Festival Velenje 
12. Predlog Sklepa o imenovanju člana v svet javnega zavoda Dom za varstvo odraslih Velenje 
13. Predlog Ugotovitvenega sklepa o prenehanju mandata članici Komisije za spremljanje dela občinskega 

redarstva in občinske inšpekcije 
14. Predlog Sklepa o imenovanju člana Komisije za spremljanje dela občinskega redarstva in občinske 

inšpekcije 
15. Predlog Ugotovitvenega sklepa o prenehanju mandata članu občinske volilne komisije 
16. Predlog Sklepa o uvrstitvi projekta 403-1805-054 Nakup večnamenskega odra v Načrt razvojnih 

programov Mestne občine Velenje za obdobje 2024-2027 
17. Predlog Sklepa o uvrstitvi projekta 410-0402-003 DoorCE v Načrt razvojnih programov Mestne občine 

Velenje za obdobje 2024-2027 
18. Predlog Sklepa o uvrstitvi projekta 410-1206-001 HEAT35 v Načrt razvojnih programov Mestne občine 

Velenje za obdobje 2024-2027 
19. Predlog Sklepa o uvrstitvi projekta 410-1206-002 Renov-AID v Načrt razvojnih programov Mestne občine 

Velenje za obdobje 2024-2027 
20. Predlog Sklepa o uvrstitvi projekta 410-1206-003 MOVeNERGY v Načrt razvojnih programov Mestne 

občine Velenje za obdobje 2024-2027 
21. Predlog Sklepa o uvrstitvi projekta 410-1206-004 NACHIP v Načrt razvojnih programov Mestne občine 

Velenje za obdobje 2024-2027 
22. Predlog Sklepa o uvrstitvi projekta 410-1802-001 RE-PUBLIC SPACES v Načrt razvojnih programov 

Mestne občine Velenje za obdobje 2024-2027 
23. Predlog Sklepa o odobritvi pravnega posla (ZN Lipa – vzhod) 
24. Predlog Sklepa o podelitvi priznanj Mestne občine Velenje za leto 2024 
25. Predlog Pravilnika o ohranjanju in spodbujanju razvoja kmetijstva, gozdarstva in podeželja v Mestni občini 

Velenje 
26. Program dela Nadzornega odbora MOV za leto 2024 
27. Poročilo Komunalnega podjetja Velenje d.o.o. za leto 2023 
28. Letno poročilo Zavoda za turizem Šaleške doline za leto 2023 
29. Poročilo o delu javnega zavoda Knjižnice Velenje za leto 2023 
30. Poročilo o izvajanju javne gasilske službe v Mestni občini Velenje v letu 2023 
31. Poročilo o delovanju javnega zavoda Poklicna gasilska enota Velenje za leto 2023 
32. Poročilo o delu SAŠA inkubatorja za leto 2023 
33. Poročilo o delu družbe Razvojna agencija SAŠA za leto 2023 
 
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta.  
Predlog je bil sprejet. 



K 1. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Potrditev zapisnika 13. seje Sveta Mestne občine Velenje 

 
Prisotnih je bilo 28 članov sveta. 
4. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o predlogu sklepa, ki se je glasil: Potrdi se zapisnik 13. seje Sveta 
Mestne občine Velenje. 
 
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta. 
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 

K 2. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Vprašanja članov sveta in odgovori župana ter občinske uprave 

 
Članica sveta Veronika JUVAN: Postavila je vprašanje, ali ima občina pripravljene nadomestne lokacije za 
vrtičke, ki se danes nahajajo na območjih Gorica - naselje Lipa, za Merkurjem ob železnici ter na Selu. V 
Bevčah sicer je občinski prostor za vrtove, vendar bo za vse ljubitelje vrtnarjenja tam vrtov premalo. Prosila je 
za čimprejšnjo rešitev.  
 
Odgovor mag. Branke GRADIŠNIK: Dejala je, da so vsa omenjena območja po svoji namembnosti stavbna 
zemljišča in so torej namenjena za gradnjo objektov. Stihijsko pa so v tem času na teh zemljiščih nastali vrtički. 
S širitvijo pozidav se seveda posledično krči prostor za vrtičke. Omenila je, da se je s spremembo kmetijske 
zakonodaje še dodatno omejila možnost širitve takih območij na kmetijska zemljišča. MOV ima na območju 
Bevč že urejeno vrtičkarsko območje, kjer je trenutno urejenih 81 vrtičkov. V neposredni bližini je v sklopu že 
pridobljenega gradbenega dovoljenja mogoče urediti še 2. fazo urejenih vrtičkov s približnim številom 70. 
Občanke in občani bodo tako še naprej imeli možnost vrtičkov, prav tako pa so se za namen ureditve manjših 
območij urbanih vrtičkov v samem mestu že pogovarjali z Mestno četrtjo Desni breg.  
 
 
Član sveta dr. Franc ŽERDIN: Dejal je, da bo kmalu minilo leto od seje Sveta MOV, ko so obravnavali vlogo 
RGPja za podaljšanje koncesije za odkopavanje peska v kamnolomu v Paki pri Velenju. Takrat so imeli kar 
nekaj pomislekov in koncesije niso odobrili, so pa družbo RGP zavezali, da mora predhodno rešiti probleme 
glede ureditve odškodninskih in drugih razmerij s krajani, ki živijo v okolici kamnoloma. Ker je preteklo že kar 
nekaj časa, ga zanima, ali ima vodstvo MOV podatke, kako daleč je urejanje razmerij s krajani in kdaj 
predvidoma bodo ponovno obravnavali vlogo za podaljšanje koncesije.  
 
Odgovor mag. Iztoka MORIJA: Dejal je, da je MOV nekako posrednik med RGPjem ter krajankami in krajani 
pri oblikovanju tega sporazuma. Pred približno pol leta so bili že skoraj dogovorjeni, ampak se je izkazalo, da 
je vsak na svojem bregu, zadnji sestanek pa so imeli 6. 6. Zadeva je taka, da z RGPjem potekajo pogovori, da 
se za 4 kmetije uredi odkup oziroma zamenjava zemljišč. To je RGP sprejel in poteka popolnoma ločeno. 
Kolikor ve, je bila opravljena že 3 cenitev njihovega premoženja, ne vedo pa točno, kako ti individualni 
pogovori potekajo. Drugo pa je neke vrste odškodnina ze vse ostale občanke in občane na tem območju. 6. 6. 
so dosegli dogovor, kako bi naj ta sporazum izgledal. Sporazum bo sklenjen do konca obratovanja 
kamnoloma, upošteval bo tudi določene količnike za inflacijo, o samih številkah, ki so bile dogovorjene, pa ne 
sme govoriti, ni pa še ta sporazum podpisan. Verjame pa, da bo ta zadeva zaključena in podpisana taka, kot 
je. Želijo pa si vsi tamkajšnji prebivalci, da bi bila oba sporazuma, torej tisti za individualne hiše ter tisti za vse 
ostale, sklenjena hkrati. Ko se bo to zgodilo, bo v skladu s sklepom občinskega sveta lahko ta OPPN šel v 
nadaljnjo obravnavo in tudi v sprejem.  
 
 
Član sveta Matjaž CESAR: Dejal je, da je bil kot svetnik in kot občan 19. 3. 2024 preko spletne strani MOV 
informiran, da je bila ustanovljena delovna skupina za analizo porabe toplotne energije in vode v 
večstanovanjskih objektih. O tej komisiji je bilo zapisano, da jo vodi direktor občinske uprave mag. Iztok Mori, 
njeni člani pa so strokovni sodelavci Komunalnega podjetja Velenje, Zavoda KSSENA in občinske uprave. 
Skupina naj bi pripravila popis stanja in porabe toplote ter sanitarne vode po posameznih objektih oziroma 
stanovanjih. Na podlagi pridobljenih podatkov naj bi posledično pripravili potrebne ukrepe in razpise, s katerimi 



bi lahko MOV pomagala občanom energetsko sanirati njihove domove. S tem bi občanom omogočili, da bodo 
seznanjeni s to problematiko in se bodo lažje pripravili na prihajajočo in vse naslednje kurilne sezone. Meni, da 
je župan k reševanju problematike oskrbe občanov s toplotno energijo že v preteklih letih in tudi v letu 2024 
pristopil zelo resno in tudi z veliko mero dodatnega osebnega angažiranja, tako v  MOV kot tudi v Državnem 
svetu RS in na pristojnih ministrstvih. Zanima ga, kako daleč so speljane naloge, ki so bile naložene delovni 
skupini in kako daleč so aktivnosti na področju te problematike na občinskem in na državnem nivoju. Kot 
občana in lastnika nepremičnine v večstanovanjski stavbi v Velenju ga zanima tudi, s katerimi aktivnostmi naj 
bi se tudi sam pričel ukvarjati, da bo znižal strošek komunalne položnice, ob tem pa je povedal, da je do sedaj 
v termično obnovo objekta, v katerem biva, vložil le nujna minimalna sredstva. 
 
Odgovor župana Petra DERMOLA: Dejal je, da je bila res imenovana delovna skupina, od nje pa so 
pričakovali, da prouči stanje in da pride do nekaterih ugotovitev. Imeli so pred časom tudi predstavitev vseh teh 
ugotovitev, in sicer v Domu kulture Velenje, žal pa tam ni bilo prisotnih dosti svetnic in svetnikov. Ugotovitev 
glede porabe vode je bila predvsem ta, da je njena poraba izrazito višja, kot je povprečna poraba v Sloveniji, 
prav tako je veliko višja kot povprečna poraba tudi poraba toplotne energije, v večstanovanjskih objektih pa se 
pojavlja zelo velika razlika v višini položnic, med sosedi prihaja tudi do trikratne razlike na sami položnici, višina 
položnice pa sovpada s porabo toplotne energije v posameznih stanovanjih. V domeni gospodarske javne 
službe pa je, da zagotavlja zaneslijivo in ekonomsko vzdržno ceno toplotne energije in z mirno vestjo lahko 
reče, da ima vsako stanovanje v Velenju na svojem pragu najcenejšo toplotno energijo v Sloveniji, to so 
pokazale analize, kaj pa se dogaja znotraj posameznega objekta, pa žal ni v neposredni pristojnosti lokalne 
skupnosti, niti ne KP Velenje, ampak je stvar etažnih lastnikov. Ker pa so razumeli, da ljudje potrebujejo 
pomoč, so tudi imenovali delovno skupino in skušali priti do ugotovitev, ki jih je sedaj na kratko predstavil. Na 
zadnji seji so sprejeli tudi pravilnik o subvencioniranju ukrepov za zmanjšanje porabe toplotne energije in se 
odločili, da bodo zagotovili dodatna finančna sredstva in preko razpisa tudi omogočili izvajanje ukrepov za 
posamezna gospodinjstva na nek optimalen način. Pripravlja se tudi razpis za subvencioniranje različnih 
ukrepov, kjer pa imajo kar nekaj izzivov, predvsem zato, ker se sredstva, ki prihajajo iz eko skladov, ne smejo 
dopolnjevati iz drugih sredstev, tudi občinskih ne. To pomeni, da nekomu, ki si energetsko sanira objekt in 
pridobi sredstva iz eko sklada, ni dovoljena nobena druga pomoč, tudi ne pomoč lokalne skupnosti, zato so že 
podali pobudo, da se ta dikcija spremeni. V teh dneh bodo tudi sprejeli odločitev in bodo v tem prvem razpisu 
razpisali določene ukrepe, ki pa bodo seveda morali upoštevati tudi to, da v tem trenutku ni mogoče seštevati 
posameznih subvencij. Verjame pa, da bo država tu prisluhnila. Ključno pa je, da v tej prvi fazi pomagajo 
ljudem, glede na to da ima še veliko stanovanj v večstanovanjskih objektih navadne ventile, in da jih skušajo s 
temi ukrepi spodbuditi k montaži termostatskih ventilov, prav tako v individualnih stanovanjskih hišah, kjer so 
priključeni na daljinsko ogrevanje neposredno, brez ustreznih regulacijskih elementov, in da se še v tem letu ti 
ukrepi izvedejo, to je namreč edini način, da bodo cene zmerne in dostojne. Ta razpis bodo torej v kratkem 
pripravili in ga tudi predstavili javnosti. So pa tudi tik pred podpisom pogodbe za mehanizem ELENA, kar 
pomeni, da so s strani EU dobili sredstva, ki so namenjena za financiranje projektne dokumentacije za 
energetske sanacije. V pripravi je tudi energetsko podnebni atlas, ki bo pokazal energetsko sliko 
posameznega objekta ter tudi energetsko sliko samega mesta. V naslednjih mesecih bodo pričeli s testno 
verzijo, ki bo potekala približno 1 leto. V nekje prvem tednu julija pa bodo odprli tudi energetsko podnebno 
pisarno na novi lokaciji v Starem Velenju. KP Velenje je že pripravilo pregled svojih pravilnikov, tudi morebitne 
spremembe, te odločitve bodo potem tudi sprejeli in jih predstavili javnosti. Tisto, kar so odprli v državnem 
svetu, pa je vezano na višino subvencioniranja s strani Eko sklada, kjer je minister Kumer že sprejel določene 
ukrepe, tisto, česar pa še nimajo črno na belem, pa je to, na kakšen način je mogoče pridobivati kredite s 
strani upravnikov. Upa, da bo tudi ta izziv rešljiv in da bodo naredili še en korak več, vsekakor pa bodo 
sredstva, ki so jih zagotovili v proračunu, v čim večji meri skušali letos prepeljati do končnih uporabnikov za 
izvedbo določenih ukrepov za zmanjšanje porabe toplotne energije.  
 
Član sveta Matjaž CESAR je dejal, da je presenečen, koliko je občina skupaj z županom prišla prebivalcem 
Velenja nasproti in je zelo zadovoljen. Nato je dejal še, da so se v njihovem bloku organizirali in ugotovili, da 
pa glede porabe vode nekaj ne štima, saj imajo en vstopni števec, ki se deli na število prebivalcev stavbe. 
Ugotovili so namreč, da je 8 oseb neprijavljenih. Upravljalec dobi namreč podatek, ne ve, od koga, ki ga potem 
posreduje naprej za razdelitev. Je pa napravil preizkus in je prijavil upravljalcu, da sta se hčeri odselili, vendar 
pa nihče ni preverjal, kje pa je novi naslov.  
 
Župan Peter DERMOL je dejal, da v 1. fazi preobrazbe daljinskega ogrevanja previdevajo tudi obnovo 
toplotnih postaj in v tem obdobju potekajo intenzivne aktivnosti za pridobivanje služnosti in se tudi dogaja, da v 
določenih večstanovanjskih objektih ne pridobijo vseh služnosti, ker seveda pomeni, da v tistih objektih ne 
morejo z evropskimi sredstvi obnavljati postaj. Če pa ta ni obnovljena, pa potem ni mogoče regulirati vstopnih 
parametrov. Tega se ljudje premalo zavedajo, naknadno pa toplotnih postaj ne bo mogoče več vključevati. Kjer 



bodo služnosti pridobili, tam bodo postaje obnovljene, če kje ne bodo pridobljene, potem je to v nadaljevanju 
breme etažnih lastnikov. Trudijo se, da bi bila pokritost 100%, vendar kot danes kaže, bo ta slika nekoliko 
drugačna.  
 
 
 
 

K 3. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Seznanitev s potekom gradnje tretje razvojne osi 

 
Župan Peter DERMOL je dejal, da je pred nekaj tedni opravili sestanek z ministrico Bratuškovo predvsem 
zaradi državnih cest na območju MOV, želja posameznih svetnikov pa je bila ta, da na seji odprejo tudi temo 
izgradnje 3. razvojne osi in se seznanijo z aktualnimi aktivnostmi na tem projektu. Dejal je, da je sodelovanje 
glede izgradnje na zelo visoki ravni, izzive pa skušajo sproti reševati. Seveda bi si vsi želeli hitrejšo izgradnjo, 
ampak verjame, da bodo danes dobili tudi kakšen odgovor v tej smeri.  
 
Aktivnosti so predstavili: 
- mag. Andrej Rajh, državni sekretar na ministrstvu za infrastrukturo 
- Olga Belec, sodelavka v Kabinetu ministrice 
- Damijan Leskovšek, vodja Sektorja za ceste (MzI)  
- Simon Novak, strokovni sodelavec v sektorju za ceste (MzI)  
- Tadej Mirkac, vodja Sektorja za vzdrževanje, varstvo cest in prometno varnost (DRSI)    
- Sandra Petan Mikolavčič, vodja projektov (DRSI)  
- Alenka Muhič, članica uprave DARS  
- Janez Kušnik, direktor področja gradenj in investicij DARS 
 
Župan Peter DERMOL se je zahvalil za predstavitev. Nato je dejal, da vsi v MOV vseskozi podpirajo izgradnjo 
3. razvojne osi ter se zavedajo, da bo izgradnja zelo obremenila naše okolje. Večino manjših izzivov sproti 
rešujejo, gre pa tudi kaka stvar mimo njih in potem je bila slaba volja pri določenih občanih, zato je prosil 
pristojne, da vse te primere jemljejo resno, recimo ta na odseku H, kjer pride sam tunel. Nato je dejal, da so bili 
s strani ministrstva informirani, da bi se naj gradnja zaključila nekje v sredini leta 2028 in je prosil, da se s to 
časovnico seznani tudi svetnice in svetnike. Za nas pa je zelo pomemben tudi sam potek gradnje, saj celotni 
tovorni promet za izgradnjo poteka skozi središče mesta, zato so pred leti tudi dali pobudo za poglobitev 
podvoza pri Esotechu in da se tako razbremeni vsaj delno mestno središče. Podal je pobudo, da se tudi v tej 
smeri stvari urejajo in da se te dovozne poti uredi stran od šol, vrtcev, zdravstvenih domov in tako naprej.  
 
Član sveta Simon DOBAJ se je zahvalil za organizacijo tega sestanka s pristojnimi. Hitro cesto potrebujemo, 
upa pa, da bo čim manj zapletov.  
 
Članica sveta Petra BEVC je izpostavila nekatere težave, s katerimi se soočajo na območju Škal, rešitev pa ni 
in ni. Na odseku D, Gaberke, je zadeva zaključena. Gre za objekt, ki danes deluje kot zapuščen in pozabljen 
od vseh, namreč trava se ne kosi, še od lani tudi niso bili očiščeni nanosi peska in blata, ki so se dogajali po 
tistih ujmah konec avgusta. Res se je ta odsek zgradil zato, da se je zadeva začela graditi, ampak oni 
pričakujejo, da se bo sedaj zadeva tudi urejala. Takrat so zasadili krožišča s čudovtimi cvetlicami, danes pa jih 
ni več, ker jih je prerasla trava in je grdo tako, da ni za povedati. Nato je nadaljevala, da takratni državni 
prostorski načrt ni predvidel, da bo voda tekla do nižin, zaradi česar imajo grozne težave z odvodnjavanjem na 
tem območju. Rešitev je bila začasna, danes pa se jim pojavljajo erozije na začasnih vodotokih, kjer se voda 
izliva iz zajetja, ki je bilo narejeno pod viaduktom Gaberke. Nato se je osredotočila na državno cesto R-696. 
Dejala je, da so bili krajani Škal in Hrastovca najbolj hendikepirani pri začetku izgradnje teh 3 odsekov. Danes 
že več kot 1 leto čakajo na vzporedno cesto na odseku D, Škalsko jezero. Postavila je vprašanje, kdaj bodo 
priklopljeni na to cesto, ki jo tako intenzivno gradijo ob Škalskem jezeru, saj je za tamkajšnje prebivalce, ki 
dnevno migrirajo iz Škal v Velenje to že neznosno. Tudi samo gradbišče se ni ustrezno čistilo, tam je blato, 
prah in prav posvojili so že tega dečka, ki z metlo pometa cesto. Že prej bi jim morali urediti cesto, če je tam 
sedaj gradbišče, včeraj pa je celo priletel kamen v avto z odprto streho in je zadel sopotnico. Ta dolina, kjer 
prečijo s suportnimi cestami, kjer odvažajo tovor na deponijo, je bila lani delno urejena, vsekakor pa ne 
ustrezno. Zanima jo tudi, kako je z odkupom hiše, ki je predvidena za odkup, ter kdaj nameravajo dokončno 
urediti tudi škalski klanec in križišče, ki je na drugi strani tega klanca. Že vsaj 10 let prosijo za postavitev tabel 
za omejitev hitrosti. Nemogoče je, da se ne da postaviti 2 prometnih znakov, ki bi omejevala hitrost ter 
omogočila, da se ta cesta preči varno, kar pomeni postavitev prehodov za pešce, osvetlitev križišča itd. Krajani 
imajo pravico, da varno hodijo po cesti. To je tudi šolska pot. Problemi so torej veliki in prav skrbi jih, kaj se bo 



zgodilo, ko se bo začel graditi odsek C, Škale. Dejala je, da pričakujejo določene rešitve in predvsem, da se bo 
uredila državna cesta skozi kraj.  
 
Župan Peter DERMOL je dejal, da so se z ministrico dogovorili, da se septembra, oktobra še enkrat dobijo. 
Odprli so vse državne ceste, Šaleško, Kidričevo itd. ter podhode. Do septembra bodo skušali imeti pripravljeno 
projektno dokumentacijo, pridobivajo pa tudi služnosti. Za Škalsko cesto projektna dokumentacija še naj ne bi 
bila pripravljena, se pa pripravlja. Do maja naslednjega leta naj bi bili izpolnjeni vsi pogoji za začetek gradnje. 
Glede podhoda Esotech je dejal, da mora direkcija za ceste preveriti stanje predvsem na DARSu in da se 
uskladijo, kdaj bo začetek poglobitve tega območja. Za protihrupno ograjo v Pesju je dogovor, da se projekt za 
izvedbo naroči še v letošnjem letu. Za križišče pri Mömaxu je dogovor, da se poišče alternativna rešitev, dokler 
ne bo mogoče izgraditi novega krožišča, cesta v Vinski Gori pa naj bi še v letošnjem letu naj šla v samo 
sanacijo. Te naloge so si zadali na 1. sestanku.  
 
Član sveta dr. Milan MEDVED je dejal, da sedaj dobi človek končno občutek, da se stvar res premika, zato ga 
današnja predstavitev veseli. Nato je dejal, da občani občutijo prisotnost tega velikega gradbenega objekta v 
našem okolju, še posebej zaradi povečanega prometa zlasti tovornih vozil. Sprašuje pa se, kakšen bo potem 
na koncu učinek na naše ceste, dober zagotovo ne. Veseli ga tudi, da odkupi in vse to lepo poteka, seveda pa 
brez negativnih vplivov in motenj seveda ne gre, negativne vplive še posebej čutijo bližnji stanovalci, kar je 
njegova predhodnica lepo povedala, ampak bo potrebno potrpeti. Nato je postavil vprašanje, kaj se bo zgodilo, 
ko bo odsek Slovenj Gradec – Velenje dokončan, kolikšen je ta časovni gap med potem dokončanjem odseka 
Velenje – Šentruper. Ves promet namreč, ki bo prišel iz Slovenj Gradca, bo prišel v Velenje, v našem mestu pa 
smo že danes priča prometnim zamaškom, konicam itd. Problem bo vso to količino avtomobilov potem spraviti 
do avtoceste. Zanima ga torej ta časovna razlika.  
 
Predstavnik KS Konovo Zvone LAH je dejal, da se je pri njih na Konovem začelo bolj burno, o začetku gradnje 
so namreč izvedeli iz medijev. Potem so se dobili in se zmenili, da bodo začeli sodelovati in od takrat gre samo 
še navzgor in so zadovoljni.  
 
Član sveta dr. Franc ŽERDIN se je zahvalil za predstavitev. Nato je dejal, da intenzivno spremlja, kaj se 
dogaja na nasipu med Šoštanjskim oziroma Družmirskim jezerom ter Velenjskim jezerom. Tja sedaj prihaja 
zelo veliko nakopnine zaradi gradnje avtoceste in zelo naglo se prostor s to nakopnino tudi polni. Zanima ga, 
ali nameravajo vso nakopnino prevažati na to lokacijo, prav tako ga zanima, kje so morebitne alternativne 
lokacije, ko bo tukaj zadeva polna, saj meni, da se bo napolnila. Moti pa ga, da v tej nakopnini opaža tudi 
materiale, ki jih zagotovo ne izkopljejo pri gradnji avtoceste, zato ga zanima, kakšen je sistem kontrole nad 
tem, kaj vse tja prihaja, vsekakor ne bi bilo prav, da na tej lokaciji prihaja do odlaganja nevarnih odpadkov.  
 
Članica sveta Veronika JUVAN je dejala, da je iz predstavitve razvidno, da dela na odseku 2 potekajo 
bistveno bolj aktivno kot na odseku 1. Zanima jo, ali to pomeni, da obstaja možnost, da bo hitra cesta Slovenj 
Gradec – Velenje dana v uporabo prej. Prav tako jo zanima, zakaj hitra cesta in ne avtocesta.  
 
Članica sveta Jasna PRODAN se je pridružila mnenju gospoda Medveda glede časovnice nadaljevanja 
avtoceste do Šentruperta, namreč ko se bo v Velenju to ustavilo, kaj to pomeni za nadaljevanje. Rečeno je bilo 
tudi, da je težava v eni občini v nadaljevanju Velenje – Šentrupert, zato je prosila, če lahko o tem povedo kaj 
več. Na koncu se je zahvalila, ker se stvari premikajo in ker se sodeluje, tudi v Gibanju Svoboda pa se 
zavzemajo, da se promet preusmeri iz centra Velenja, ker je tam zaradi tovornega prometa precejšen kaos, v 
nadaljevanju pa da se prenovita Šaleška in Kidričeva cesta.  
 
Članica sveta Brigita TRETJAK je dejala, da tudi sama živi v Škalah in že predsednica krajevne skupnosti je 
izpostavila kar veliko problemov. Res je, da se trudijo, imamo veliko pozitivnih stvari, par pa je tudi negativnih. 
Ena izmed teh je vožnja s tovornjaki po cesti. To je res obremenjujoče, hrup, prah, sploh sedaj, ko so počitnice, 
poletje, tudi s kmetijskih zemljišč se sedaj odvaža krmo, sploh za sobote pa bi želela, da delavce opozorijo, da 
so bolj uvidevni. Tudi prej omenjeni rondo je v res slabem stanju in vsi se zgražajo, ker ni očiščeno. Zanima jo 
tudi, kdaj se bo reševalo pokanje hiš ob cestah, ljudje si želijo informacije, nekaj hiš ima s tem kar velike 
težave. Prav tako pa je pričakovala, da se bo gradnja hkrati začela na večih odsekih ter bolj intenzivno in bolj 
hitro. Sprašuje se, če vedo, kaj to pomeni za ljudi, ki tam živijo, ki bodo 5, 10 let v prahu, hrupu. Sprašuje se 
tudi, kako je s praznimi hišami, ki so jih odkupili. Veliko ljudi se bori s stanovanjsko stisko, bile so poplave, vse 
te hiše, nove, montažne, pa so prazne. Zanima jo, zakaj so prazne oziroma zakaj tja ne naselijo delavcev. Na 
koncu je dejala, da si želi predvsem hitrejšo in učinkovitejšo gradnjo na določenih odsekih.  
 
Mag. Andrej RAJH je dejal, da so vse pripombe na ministrstvu vzeli na znanje in bodo tudi pozvali upravljalca 



gradbišča, da gradbišče in ceste bolj intenzivno čisti, škropi in odstranjuje blato. Prav tako bodo preverili, kaj je 
s košnjo trave. Glede sočasnosti zaključka S in J kraka je dejal, da si prizadevajo, da bosta oba zgrajena 
približno sočasno, zato večjih težav iz tega naslova ne pričakujejo. Glede odlaganja zemeljskega materiala na 
nasip je dejal, da je bilo v sklopu pridobitve gradbenega dovoljenja obdelano, kam se bodo viški deponirali, 
sam pa trenutno s temi podatki ne razpolaga, bodo pa te podatke dostavili naknadno. Gospe Juvan je 
odgovoril, da so se na podlagi analiz na DARSu in ministrstvu odločili, da je najprimernejša hitra cesta. Dejstvo 
je, da na hitri cesti odstavnih pasov ni in je zato tudi manj posega v prostor in je konfliktov iz tega naslova 
manj. Gospe Tretjak je glede poškodb objektov odgovoril, da so bili vsi objekti pred pričetkom gradnje poslikani 
in bodo tudi po končani gradnji, tako da bodo poškodbe, ki bodo nastale, tudi ustrezno sanirane oziroma 
plačane, prazne hiše pa težko komentira. Če je objekt predviden za rušenje, je z namenom predviden za 
rušenje. Verjetno bi se kakšen objekt prej odstranil, če bi bile kakšne vloge bolj pravnomočne. Dejal pa je, da je 
za delavce poskrbljeno.  
 
Janez KUŠNIK je dejal, da je zadeva okoli Esotecha zelo pomembna, torej da se tam omogoči možnost 
transporta s poglobitvijo. Objavili so razpis za izdelavo projektne dokumentacije. Ponudbe so prejeli in so v 
pregledu. Takoj ko bo postopek zaključen, podpišejo pogodbo in nekje čez 6, 7 mesecev bo kompletna 
dokumentacija urejena in potem bodo peljali zadevo naprej, da se ta poglobitev izvede. Glede odkupljenih 
praznih objektov je dejal, da gredo ti v odstranitev in iščejo izvajalca za odstranitev, odstranili pa jih bodo 
vnaprej, in sicer računajo, da v kratkem. Trenutno odstranjujejo objekt gostišča Hartl. Glede čiščenja, kar je bilo 
izpostavljeno, pa je dejal, da bodo posebej opozorili izvajalce, saj biti z metlo na cesti ni dovolj. Izvajalec je 
dolžen zagotoviti krtače, cisterne itd.  
 
Župan Peter DERMOL je vprašal, kako je s časovnico, torej če še velja sredina leta 2028. 
 
Janez KUŠNIK je odgovoril, da je potrebno omeniti pomembno razliko med odsekoma Velenje – Slovenj 
Gradec ter Šentrupert – Velenje. Za odsek Velenje – Slovenj Gradec je bilo okoljevarstveno dovoljenje 
pridobljeno leta 2015 in na podlagi tega se pridobiva gradbeno dovoljenje še po starem postopku. Pri odseku 
Velenje – Šentrupert pa poteka pridobivanje dovoljenja po integralnem postopku, kar pomeni, da imajo v tem 
postopku pravico vstopa tudi nevladne organizacije ter civilne iniciative. Tega v takem obsegu pri 1. odseku ni, 
si pa vsi želijo, da bi čim prej prišlo do razgrnitve ter potem pridobitve gradbenega dovoljenja, ki potem 
omogoča gradnjo.  
 
Svetnice in svetniki so se seznanili s potekom gradnje tretje razvojne osi. 
 
 
 
 
 

K 4. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o potrditvi mandata članu Sveta Mestne občine Velenje 

 
Obrazložitev predloga je podala Aleksandra VASILJEVIĆ. 
 
Prisotnih je bilo 27 članov sveta. 
5. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o potrditvi mandata članu Sveta Mestne občine 
Velenje. 
  
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta. 
Predlog je bil sprejet. 
 
Sledila je slovesna prisega svetnika Alojza LESKOVŠKA.  
 
 
 
 

K 5. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o imenovanju člana v Odbor za gospodarstvo 

 



Obrazložitev predloga je podala Aleksandra VASILJEVIĆ. 
 
Prisotnih je bilo 27 članov sveta. 
6. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o imenovanju člana v Odbor za gospodarstvo.  
  
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta. 
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 
 

K 6. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o imenovanju članov v svet javnega zavoda Osnovna šola Antona Aškerca Velenje 

 
Obrazložitev predloga je podala Aleksandra VASILJEVIĆ. 
 
Prisotnih je bilo 27 članov sveta. 
7. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o imenovanju članov v svet javnega zavoda 
Osnovna šola Antona Aškerca Velenje. 

 
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta. 
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 
 

K 7. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o imenovanju članov v svet javnega zavoda Osnovna šola Gorica Velenje 

 
Obrazložitev predloga je podala Aleksandra VASILJEVIĆ. 
 
Prisotnih je bilo 27 članov sveta. 
8. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o imenovanju članov v svet javnega zavoda 
Osnovna šola Gorica Velenje.  

 
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta. 
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 
 

K 8. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o imenovanju članov v svet javnega zavoda Osnovna šola Mihe Pintarja Toleda Velenje 

 
Obrazložitev predloga je podala Aleksandra VASILJEVIĆ. 
 
Prisotnih je bilo 27 članov sveta. 
9. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o imenovanju članov v svet javnega zavoda 
Osnovna šola Mihe Pintarja Toleda Velenje.  



Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta. 
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 
 

K 9. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o imenovanju člana v svet javnega zavoda Center za vzgojo, izobraževanje in 

usposabljanje Velenje 
 

Obrazložitev predloga je podala Aleksandra VASILJEVIĆ. 
 
Prisotnih je bilo 27 članov sveta. 
10. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o imenovanju člana v svet javnega zavoda Center 
za vzgojo, izobraževanje in usposabljanje Velenje.  

 
Za predlog je glasovalo 26 članov sveta, nihče ni bil proti. 
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 
 
 

K 10. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o imenovanju članov v svet javnega zavoda Glasbena šola Fran Korun Koželjski 

Velenje 
 

Obrazložitev predloga je podala Aleksandra VASILJEVIĆ. 
 
Prisotnih je bilo 27 članov sveta. 
11. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o imenovanju članov v svet javnega zavoda 
Glasbena šola Fran Korun Koželjski Velenje.  

 
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta. 
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 
 

 
K 11. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Predlog Sklepa o imenovanju članov v svet javnega zavoda Festival Velenje 
 

Obrazložitev predloga je podala Aleksandra VASILJEVIĆ. 
 
Prisotnih je bilo 27 članov sveta. 
12. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o imenovanju članov v svet javnega zavoda 
Festival Velenje.  

 
Za predlog je glasovalo 26 članov sveta, 1 je bil proti. 
Predlog je bil sprejet. 



K 12. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o imenovanju člana v svet javnega zavoda Dom za varstvo odraslih Velenje 

 
Obrazložitev predloga je podala Aleksandra VASILJEVIĆ. 
 
Prisotnih je bilo 27 članov sveta. 
13. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o imenovanju člana v svet javnega zavoda Dom za 
varstvo odraslih Velenje.  

 
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta. 
Predlog je bil sprejet. 

 
 

 
 
 

K 13. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Ugotovitvenega sklepa o prenehanju mandata članici Komisije za spremljanje dela občinskega 

redarstva in občinske inšpekcije 
 
Obrazložitev predloga je podala Aleksandra VASILJEVIĆ. 
 
Prisotnih je bilo 27 članov sveta. 
14. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Ugotovitvenega sklepa o prenehanju mandata članici 
Komisije za spremljanje dela občinskega redarstva in občinske inšpekcije.  

 
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta. 
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 
 
 

K 14. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o imenovanju člana Komisije za spremljanje dela občinskega redarstva in občinske 

inšpekcije 
 

Obrazložitev predloga je podala Aleksandra VASILJEVIĆ. 
 
Prisotnih je bilo 27 članov sveta. 
15. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o imenovanju člana Komisije za spremljanje dela 
občinskega redarstva in občinske inšpekcije.  

 
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta. 
Predlog je bil sprejet. 

 
 
 
 
 

K 15. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Ugotovitvenega sklepa o prenehanju mandata članu občinske volilne komisije 

 



Obrazložitev predloga je podala Aleksandra VASILJEVIĆ. 
 
Prisotnih je bilo 27 članov sveta. 
16. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Ugotovitvenega sklepa o prenehanju mandata članu 
občinske volilne komisije.  

 
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta. 
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 
 

K 16. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o uvrstitvi projekta 403-1805-054 Nakup večnamenskega odra v Načrt razvojnih 

programov Mestne občine Velenje za obdobje 2024-2027 
 

Obrazložitev predloga je podal Marko PRITRŽNIK. 
 
Prisotnih je bilo 28 članov sveta. 
17. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o uvrstitvi projekta 403-1805-054 Nakup 
večnamenskega odra v Načrt razvojnih programov Mestne občine Velenje za obdobje 2024-2027. 
  
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta.  
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 
 

K 17. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o uvrstitvi projekta 410-0402-003 DoorCE v Načrt razvojnih programov Mestne občine 

Velenje za obdobje 2024-2027 
 

Obrazložitev predloga je podala Karla SITAR. 
 
Prisotnih je bilo 27 članov sveta. 
18. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o uvrstitvi projekta 410-0402-003 DoorCE v Načrt 
razvojnih programov Mestne občine Velenje za obdobje 2024-2027. 
  
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta.  
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 

K 18. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o uvrstitvi projekta 410-1206-001 HEAT35 v Načrt razvojnih programov Mestne občine 

Velenje za obdobje 2024-2027 
 
Obrazložitev predloga je podala Karla SITAR. 
 
Prisotnih je bilo 27 članov sveta. 
19. SKLEP 



Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o uvrstitvi projekta 410-1206-001 HEAT35 v Načrt 
razvojnih programov Mestne občine Velenje za obdobje 2024-2027. 
  
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta.  
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 
 

K 19. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o uvrstitvi projekta 410-1206-002 Renov-AID v Načrt razvojnih programov Mestne 

občine Velenje za obdobje 2024-2027 
 

Obrazložitev predloga je podala Karla SITAR.  
 
Prisotnih je bilo 27 članov sveta. 
20. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o uvrstitvi projekta 410-1206-002 Renov-AID v 
Načrt razvojnih programov Mestne občine Velenje za obdobje 2024-2027.  
  
Za predlog je glasovalo 26 članov sveta, nihče ni bil proti. 
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 
 

K 20. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o uvrstitvi projekta 410-1206-003 MOVeNERGY v Načrt razvojnih programov Mestne 

občine Velenje za obdobje 2024-2027 
 

Obrazložitev predloga je podala Karla SITAR. 
 
Prisotnih je bilo 27 članov sveta. 
21. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o uvrstitvi projekta 410-1206-003 MOVeNERGY v 
Načrt razvojnih programov Mestne občine Velenje za obdobje 2024-2027.  
  
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta.  
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 
 

K 21. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o uvrstitvi projekta 410-1206-004 NACHIP v Načrt razvojnih programov Mestne občine 

Velenje za obdobje 2024-2027 
 

Obrazložitev predloga je podala Karla SITAR. 
 
Prisotnih je bilo 28 članov sveta. 
22. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o uvrstitvi projekta 410-1206-004 NACHIP v Načrt 
razvojnih programov Mestne občine Velenje za obdobje 2024-2027.  



  
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta.  
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 

K 22. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o uvrstitvi projekta 410-1802-001 RE-PUBLIC SPACES v Načrt razvojnih programov 

Mestne občine Velenje za obdobje 2024-2027 
 

Obrazložitev predloga je podala Karla SITAR. 
 
Član sveta dr. Milan MEDVED je dejal, da so na Odboru za gospodarstvo soglašali s tem, da se projekti 
uvrstijo v razvojni načrt naše občine. Veseli smo lahko, da je naša projektna pisarna uspešna pri pridobivanju 
sredstev. Izrazili pa so na odboru nekaj pomislekov, zlasti o tem, ali se bodo vsi ti projekti vodili koordinirano in 
da se torej zadeve ne bi podvajale in da bodo sredstva uspešno porabljena. Evropa je na nek način radodarna 
pri odobravanju sredstev za projekte, je pa treba vedeti, da je tudi zelo restriktivna pri izpolnjevanju začrtanih 
ciljev in če ne dosegaš rokov, če ne dosegaš zastavljenih ciljev, je potrebno sredstva vračati, zato bi temu 
morali še dodatno posvečati pozornost. Zelo veliko je aktivnosti, ki jih bo potrebno izpeljati in postavlja se 
vprašanje, kdo bo to izpeljal ter kdo bo nadziral izpeljavo vseh teh aktivnosti. Projektna pisarna ne bo mogla 
vseh teh nalog realizirati. Zanima ga, kdo so zunanji izvajalci. Sprašuje se tudi, kakšni bodo rezultati projektov, 
predvsem pri teh mehkih projektih, o katerih govorijo danes, je te rezultate težko definirati. V imenu odbora pa 
je ponovno poudaril, da so zelo za to, da seveda to uvrstijo v razvojne načrte, saj te projekte potrebujemo. 
Morda bi bilo smiselno razmisliti o neki službi, ki bi skrbela za realizacijo, saj ima sama projektna pisarna veliko 
dela s pridobivanjem projektov, nekdo pa se bo moral posvetiti tudi sami realizaciji. Na koncu je čestital za 
uspešno pridobitev projektov.  
 
Član sveta dr. Franc ŽERDIN je čestital uradu za prestrukturiranje. Ogromno dela je v pripravi za ta sredstva 
in dobro je, da imamo skupino, ki je sposobna to delo opravljati. Meni, da bi bilo to skupino potrebno še ojačati, 
saj je dela ogromno, poudaril pa je, da doslej za noben projekt, na katerem je delala ta skupina, sredstev ni 
bilo potrebno vračati, zato verjame, da bo vse potekalo dobro tudi naprej. Nato je dejal, da so koristi projektov 
definirane, je pa odvisno od občanov, v kolikšni meri jih bodo znali in hoteli sprejeti in realizirati.  
 
Karla SITAR je dejala, da je vsak projekt tveganje zase. Če je financiran iz proračuna, je to malo manjše, če iz 
EU, pa je malo večje in zahtevnejše. Ta denar ni zastonj, potrebno je doseči vse kazalnike in tudi ustrezno 
poročati. V njihovem uradu zaenkrat še zmorejo opravljati vse naloge. Vsebinsko se vedno povezujejo z 
drugimi uradi v občini, ki pašejo v določen projekt. Veliko strokovnega kadra imajo znotraj občine, kjer pa ne 
zmorejo, pa iščejo potem zunanje strokovnjake. Pri vseh projektih, ki so povezani z energetiko, z energetsko 
sanacijo in preobrazbo, na tedenski bazi sodelujejo s KP Velenje ter tudi z agencijo KSSENA. Na koncu je 
dejala, da EU ni več tako radodarna, samo na razpisu »centralna Evropa« je bila 20% uspešnost, oni so dobili 
3 projekte, tako da imajo resnično dobro ekipo, ki uspešno konkurira ostalim evropskim mestom.  
 
Župan Peter DERMOL je dejal, da sta bili obe razpravi zelo na mestu. Če pogledamo že samo sestavo 
proračuna in jo primerjamo s 5 let nazaj, pa če primerjamo kadrovsko sliko, vidimo, da je investicij za 20, 30 
milijonov več kot takrat, kadrovska slika pa se kaj dosti ni spremenila. Res so pred parimi leti zaposlili nekaj 
ljudi, 5 mladih v to projektno skupino, je pa dejstvo, da mora pri vseh teh projektih sodelovati kar velik del 
občinske uprave, kar pa je obremenitev za celotno občinsko upravo in kadrovsko gledano so tu največji izzivi. 
Kompetenten kader je na trgu zelo težko dobiti ob plačah v javnem sektorju in če kaj, so največja tveganja, 
kako kadrovsko vse skupaj podkrepiti, da se te investicije in projekti ustrezno realizirajo. Velikokrat je težko, se 
pa trudijo in delajo po najboljših močeh in verjame, da bodo tudi ti projekti vodeni tako, kot so bili vsi pretekli. 
Če pa bo prišlo do česarkoli, pa bodo tudi ustrezno reagirali.  
 
Prisotnih je bilo 29 članov sveta. 
23. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o uvrstitvi projekta 410-1802-001 RE-PUBLIC 
SPACES v Načrt razvojnih programov Mestne občine Velenje za obdobje 2024-2027. 
 
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta.  



Predlog je bil sprejet. 
 
 
Vodenje seje je prevzela podžupanja Aleksandra VASILJEVIĆ. 
 
 
 

K 23. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Sklepa o odobritvi pravnega posla (ZN Lipa – vzhod) 

 
Obrazložitev predloga je podala mag. Branka GRADIŠNIK. 
 
Prisotnih je bilo 28 članov sveta. 
24. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o odobritvi pravnega posla (ZN Lipa – vzhod). 
  
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta.  
Predlog je bil sprejet. 
 
 
Vodenje seje je ponovno prevzel župan Peter DERMOL. 
 
 

 
K 24. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Predlog Sklepa o podelitvi priznanj Mestne občine Velenje za leto 2024 
 
Obrazložitev predloga je podala Janja REDNJAK. 
 
Vodenje seje je ponovno prevzel župan Peter DERMOL. 
 
Prisotnih je bilo 28 članov sveta. 
25. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Sklepa o podelitvi priznanj Mestne občine Velenje za leto 
2024. 
  
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta.  
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 
 

K 25. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Predlog Pravilnika o ohranjanju in spodbujanju razvoja kmetijstva, gozdarstva in podeželja v Mestni 

občini Velenje 
 
Obrazložitev predloga je podala mag. Branka GRADIŠNIK. 
 
Član sveta dr. Milan MEDVED je dejal, da so na Odboru za gospodarstvo pravilnik obravnavali in kakšnih 
posebnih pripomb ni bilo. Kar nekaj razprave pa so opravili glede tega, kar je zapisano na zadnji strani gradiva 
za današnjo sejo, in sicer je MOV v obdobju 10 let, 2014 do 2023, skupaj izplačala za nekaj več kot 577.000 
EUR pomoči, spodbud, to pomeni manj kot 60.000 EUR na leto. Glede na čas, v katerem živimo, ne moreš 
nikoli vedeti, kdaj se bodo vojne dotaknile tudi naše države. Upajmo seveda, da nikoli, ampak Šaleška dolina, 
Velenje ima lokacijsko srečo, ker ima podeželje s kmetijskimi površinami. Tudi zaradi tega smo lahko kdaj 
prehransko samozadostni. Na odboru so tako ugotovili, da bi bilo potrebno sredstva, namenjena pomoči za 
kmetijstvo, gozdarstvo in razvoj podeželja, povečati. Podal je pobudo, da bi v naslednjem proračunu ta 
sredstva povečali iz sedanjih za vsaj 30%. 



 
Članica sveta Brigita TRETJAK je dejala, da jo veseli, ker je bil ta pravilnik uvrščen na današnjo sejo, saj so 
ga že komaj čakali, da se lahko potem objavi javni razpis. Na odboru so bili seznanjeni s pravilnikom, 
pregledali so vse možne pripombe. Pred leti so na odboru podali tudi pobudo glede gnojenja, to je novost in 
odbor je to pobudo v pravilnik zajel. Gre predvsem za gnojenje kmetijskih zemljišč z živinskimi gnojili. Vsi se 
zavedajo, kako to smrdi, zato so na odboru dali predlog, da občina financira pripravke, ki ta vonj omilijo in ta 
hitreje izgine, zato ni toliko smradu. Občini se je zahvalila za posluh ter za spodbujanje razvoja kmetijstva, to s 
pridom izkoriščajo manjše kmetije, ki na drugih razpisih ne morejo priti zraven.  
 
Prisotnih je bilo 29 članov sveta. 
26. SKLEP 
Predlog 
Svet Mestne občine Velenje je glasoval o Predlogu Pravilnika o ohranjanju in spodbujanju razvoja kmetijstva, 
gozdarstva in podeželja v Mestni občini Velenje. 
  
Za predlog so glasovali vsi prisotni člani sveta.  
Predlog je bil sprejet. 
 
 
 
 

 
K 26. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Program dela Nadzornega odbora MOV za leto 2024 
 
Program je predstavil Rolando KOREN. 
 
Svetnice in svetniki so se seznanili s programom.  
 
 
 
 

 
K 27. TOČKI DNEVNEGA REDA 

Poročilo Komunalnega podjetja Velenje d.o.o. za leto 2023 
 
Poročilo je predstavil mag. Gašper ŠKARJA, direktor Komunalnega podjetja Velenje. 
 
Članica sveta Veronika JUVAN se je zahvalila za poročilo. Nato je dejala, da bi se morali vsi zavedati, da brez 
komunale nihče ne more živeti v nobeni občini, nobenem mestu, zato je komunalno podjetje za našo občino 
zelo pomembno. Se pa strinja, da če so težave, se stopi do človeka, ki je za to odgovoren. Postavila je še 
vprašanje, kakšni so bili izsledki pregleda poslovanja komunalnega podjetja s strani Nadzornega odbora.  
 
Član sveta Matjaž CESAR je dejal, da stroka ni spoštovana. Ljudje bolj verjamejo Facebooku kot pa tistemu, ki 
ti zagotavlja vodo, ko odpreš pipo. To pelje tudi do tega, da zaposlene napadajo verbalno in v Londonu recimo 
že streljajo na gasilce in reševalce. Sprašuje se, če si želimo tega. Predlagal je, da se tisti, ki to počnejo, 
namesto Facebooka lotijo česa drugega, lahko pridejo tudi k njim zasajati drevesa.  
 
Mag. Gašper ŠKARJA je dejal, da so šele v preteklih dnevih prejeli predlog poročila, na katerega so se 
odzvali. Žal mora povedati, da predhodno te možnosti niso imeli, tudi član Nadzornega odbora, ki je to revizijo 
opravil, se tudi ni prej sam obrnil na njih. Ko pa bo znano končno poročilo, bo javno objavljeno in 
predstavljeno.  
 
Svetnice in svetniki so se seznanili s poročilom.  
 
 
Vodenje seje je prevzela podžupanja Aleksandra VASILJEVIĆ. 
 

 
 



K 28. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Letno poročilo Zavoda za turizem Šaleške doline za leto 2023 

 
Poročilo je predstavila Alenka KIKEC, direktorica Zavoda za turizem Šaleške doline. 
 
Član sveta Ivan PLANINC se je zahvalil za izčrpno poročilo, iz katerega izhaja, da je delo zavoda zelo 
uspešno. Prav zaradi njihovega uspešnega dela ima Šaleška dolina pomembno mesto na turističnem 
zemljevidu Slovenije in tudi širše. Čestital jim je tudi za vse nagrade, ki so jih prejeli v lanskem letu. Veseli ga, 
da uspešno sledijo strategiji razvoja in trženja turizma, ki v ospredje postavlja družinski in trajnostni turizem. Za 
stranko DeSUS je pomembno, da skrb namenjajo tudi starejšim. Dobro je tudi sodelovanje z vzgojno 
izobraževalnimi zavodi, društvi in različnimi lokalnimi deležniki, ki jih ni malo. V poročilu so omenili tudi večje 
prireditve in aktivnosti, ki terjajo ogromno priprav in dela in kljub kadrovski podhranjenosti, to zmorejo izpeljati 
na najvišjem možnem nivoju. Izpostavil je 20 dogodkov na Visti ter 48.000 obiskovalcev, 100.000 obiskovalcev 
na Velenjski plaži, 13.500 obiskovalcev TICa, 123 turističnih vodenj itd. To potrjuje, da je njihovo delo obsežno 
in tudi zelo uspešno. Zadovoljen je tudi s tem, da je bilo v letu 2023 ustvarjenih 19% več prihodov in 19% več 
nočitev kot v letu 2022. Šaleško dolino je v letu 2023 obiskalo 2,5% več turistov kot v letu 2022. Verjame, da 
po zaslugi zavoda za turizem. Vse to kaže, da ta dolina postaja vse bolj turistična destinacija. V Velenju pa 
imamo odlične pogoje tudi za kolesarski turizem, zato bi bilo potrebno to izkoristiti, da bi se kolesarji, ki 
prihajajo od drugod, zadržali v naši dolini tudi kak dan več. Na koncu je direktorici s sodelavci izrekel čestitke 
za opravljeno delo.  
 
Član sveta dr. Franc ŽERDIN je dejal, da je z današnjim poročilom zelo zadovoljen. Turizem v Šaleški dolini 
postaja eden od pomembnih razvojnih stebrov. Seveda je zavod za turizem kadrovsko podhranjen in na tem je 
potrebno delati več. Zna se nam zgoditi, da bomo izgubili še te ljudi zaradi izčrpanosti. Kot omejitev razvoja 
turizma je izpostavil neposrečeno lastništvo posameznih objektov in lokalov, recimo Hotel Paka, Restavracija 
Jezero, ribiška koča ob Škalskem jezeru, potem mnogi lokali na atraktivnih lokacijah, ki so danes prazni in 
zaprti itd. Zaviralni moment so tudi prometna infrastruktura, sončne elektrarne na jezeru, lastništvo hotela v 
Topolšici. Manjka nam tudi kvalitetnih nastanitev. To so nekatere omejitve, ki zavirajo razvoj turizma. Je pa 
strategija razvoja in trženja dobra. S strani MOV pa je potrebno posamezne subjekte v turizmu na nek način 
spodbujati, da bi se recimo pogledalo, če bi se dalo kaj kje narediti glede najema posameznih objektov, ali pa 
če se da kaj narediti pri vsaj delnem zniževanju davkov za neko časovno obdobje, samo toliko, da se zadeva 
zažene in da se olajša poslovanje. Imamo tudi odlično šolo za turizem in tu je potrebno poskbreti, da mladi 
ostanejo. Kadri so namreč dobri, turističnih delavcev pa nam povsod manjka. Tem segmentom bi bilo potrebno 
dati več pozornosti. Predlagal je, da se na to temo kdaj tudi vsedejo in pogledajo, kako in kaj.  
 
Član sveta Bojan VOH je dejal, da se pridružuje čestitkam za izredno dobro delo v lanskem letu. Nato je dejal, 
da se na njihovo zduženje borcev obrača veliko združenj iz celotne Slovenije, in sicer z vprašanjem, kaj si je 
vredno ogledati v Velenju in kako priti do te destinacije. Do težav prihaja, ker imamo na Velenjskem gradu zelo 
dobro zbirko NOB, ki bi si jo ti ljudje želeli ogledati, ampak velik avtobus tja ne pride. Zanima ga, ali se mogoče 
kaj razmišlja, kako bi lahko te ljudi pripeljali gor. Morda tako, da bi jih velik avtobus pripeljal pred Vilo Bianco, 
potem pa bi jih manjši zvozil gor. Zanima ga torej, ali sploh je ta možnost, da bi se najavili in bi potem oni 
poskrbeli za prevoz.  
 
Alenka KIKEC je dejala, da se strinja s tem, da ima veliko starejših gostov ali pa tistih, ki so ovirani, težave, ko 
si želijo ogledati grad. Kadar gre to preko TICa, imajo neka vozila in jim na tak način pomagajo. Njeni sodelavci 
tiste, ki težko hodijo, tudi zapeljejo do gradu. Kolikor ji je znano, tudi na gradu tako to rešujejo. Vsekakor pa se 
bodo z veseljem povezali s temi gosti, ki se jih seveda zelo veselijo. To bodo uredili z veseljem. 
 
Mag. Iztok MORI je dejal, da se je občina nameravala prijaviti na razpis iz Eko sklada, ki sofinancira manjše 
avtobuse. V preteklosti je tak razpis že bil, ampak so bila vsa sredstva porabljena v dnevu ali dveh, zato jim ni 
uspelo. Ta razpis pa tega ne dopušča, dopušča samo to, da lahko nadomestijo stare avtobuse z novimi 
električnimi. Rešitev bodo še iskali. Kar se pa tiče razpisa Eko sklada, pa so najbližje temu, da bodo kupili 
električni kombi, ker imajo na CVIU že 15 let star kombi, s katerim prevažajo otroke. Verjame pa, da bodo našli 
ob prvi priliki dodatna sredstva in bodo tako lahko omogočili ponudbo širši populaciji.  
 
Član sveta dr. Milan MEDVED se je pridružil čestitkam in pohvalam. Seveda pa delo še zdaleč ni opravljeno, 
tega se vsi zavedajo, pravzaprav smo sedaj verjetno šele na pragu nečesa novega. Ne more pa mimo tega, da 
se kaže pravilnost razmišljanj generacij, ki so vodile zadnjih 20, 30 let premogovnik ter tudi termoelektrarno in 
so napravile te zametke za neko turistično dejavnost. Glede povezave z Velenjskim gradom je dejal, da je že 
kar veliko let od takrat, ko so na premogovniku razmišljali, da bi naredili dvigalo, ki bi iz Starega Velenja 



pripeljalo turiste na grad. Meni pa, da bi morali z vsemi silami podpreti prizadevanja zavoda za turizem ter vseh 
turističnih delavcev, ne samo z besedami, ampak bi se morali svetnice in svetniki predvsem opredeliti do 
dolgoročne uporabe prostora v našem mestu in dolini. Verjetno na območju jezer ne bomo širili odlagališč, 
prav tako si ne predstavlja turistične dejavnosti v neposredni bližini novega energetskega objekta na vodi. 
Podal je pobudo, da bi strokovne službe na občini pripravile nek načrt, kaj se bo dogajalo z zemljišči v 
prihodnjih letih. Lahko že vidimo konec delovanja PVja, 1.100 ha eksploatacijskih površin bo treba nameniti v 
ne tako daljni prihodnosti neki novi dejavnosti. Prav gotovo bo nekaj šlo za kmetijsko dejavnost, hkrati pa so tu 
tudi možnosti za turistične dejavnosti.  
 
Podžupanja Aleksandra VASILJEVIĆ je dejala, da se pozitivni trend turizma v Šaleški dolini ne prepozna le 
po nočitvah. Zavod za turizem je pomemben dejavnik v lokalni skupnosti. Izzivov na področju turizma ni malo, 
veliko dela nas še čaka, potrebujemo prenočitvene kapacitete, veliko in pestro gastronomsko ponudbo itd. 
Čaka pa nas tudi vprašanje zemljišč, ki so povezana s premogom, o čemer je govoril gospod Medved, ter 
vprašanje kadrov, o čemer je govoril gospod Žerdin.  
 
Svetnice in svetniki so se seznanili s poročilom.  
 
 
 
 
 

K 29. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Poročilo o delu javnega zavoda Knjižnice Velenje za leto 2023 

 
Poročilo je predstavil Drago MARTINŠEK, direktor Knjižnice Velenje. 
 
Članica sveta Tjaša ODERLAP je dejala, da je stalna obiskovalka knjižnice in se tam res lepo počuti. Pohvalila 
je zaposlene, ki so vedno na voljo. Pohvalila je tudi dogodke v knjižnici, ki jih je res veliko in sama vedno rada 
pogleda, kaj se dogaja in kaj pripravljajo. Veseli jo, da je knjižnica res srce našega Velenja in da se tam lahko 
najdejo vsi.  
 
Svetnice in svetniki so se seznanili s poročilom.  
 
 
 
 

K 30. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Poročilo o izvajanju javne gasilske službe v Mestni občini Velenje v letu 2023 

 
Poročilo je predstavila Alenka REDNJAK. 
 
Član sveta Janez MELANŠEK je pohvalil poročilo. Zahvalil se je vsem gasilcem in gasilkam, ki zelo uspešno 
delujejo v MOV in tudi širše. V lanskem letu so bile številne naravne nesreče, v mesecu avgustu pa je 
sodelovalo preko 22.000 pripadnikov raznih služb, od tega pa je bilo 10.000 gasilcev iz celotne Slovenije. 
Sodelovalo je tudi preko 221 gasilcev iz MOV. Pohvalil je tudi dejstvo, da gasilci delujejo na vseh področjih, 
tako pri mladini, članih in veteranih, MOV pa jim zagotavlja sredstva, za katera verjame, da jih gasilci uspešno 
in koristno porabljajo. Na koncu je omenil tudi poklicno gasilsko enoto, ki je v lanskem letu nastopila delo. Ta je 
velika dobrobit za MOV, torej da imamo dobro usposobljeno in tako številčno poklicno enoto. Ta enota se bo 
sicer širila, kot je načrtovano, predvsem z razvojem 3. razvojne osi in bo pokrivala tudi to področje. Tudi njim 
se je zahvalil za vso vloženo delo, samo MOV pa čakajo veliki izzivi tudi v prihodnje in upa, da bodo uspešno 
zagotavljali sredstva za razvoj gasilstva še naprej. 
 
Član sveta Matjaž CESAR je dejal, da je Janez pravzaprav že povedal vse, kar je mislil tudi sam povedati. 
Dodal je, da je bilo opravljenih 1.787 intervencij, 7.150 gasilcev je sodelovalo, veliko število vozil in ni bilo 
pravzaprav nobene resne poškodbe, kar pomeni, da so prostovoljni in poklicni gasilci res profesionalni. 
Opozoril pa je, da je v obeh poročilih glede gasilcev opazil napake, in sicer v tem poročilu je zapisano, da je 
pod gospodarsko javno službo PGE Velenje zaposlenih 16, kar je morda narobe, namreč v naslednjem 
poročilu pa bomo videli, da je zaposlenih 36 oseb. Prav tako pa je zapisano, da so pri nakupu manjšega 
gasilskega vozila investirali 15 EUR, kar je tudi verjetno napaka.  
 



Alenka REDNJAK je dejala, da je ona predstavila v poročilu javno gasilsko službo in tu je zaposlenih 16 
poklicnih gasilcev in to tudi proračun financira. Celotno število zaposlenih v PGEju pa je 33, ker so približno 
polovica tukaj zaposleni, ki se financirajo iz trga. 15 EUR pa je res napaka, in sicer bi moralo pisati 15.000 
EUR.  
 
Svetnice in svetniki so se seznanili s poročilom.  
 
 
 
 

K 31. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Poročilo o delovanju javnega zavoda Poklicna gasilska enota Velenje za leto 2023 

 
Poročilo je predstavil Bojan BRCAR, direktor javnega zavoda Poklicna gasilska enota Velenje. 
 
Svetnice in svetniki so se seznanili s poročilom.  
 
 
 
 

K 32. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Poročilo o delu SAŠA inkubatorja za leto 2023 

 
Poročilo je predstavila Ana ANŽEJ, direktorica SAŠA inkubatorja. 
 
Svetnice in svetniki so se seznanili s poročilom.  
 
 
 
 

K 33. TOČKI DNEVNEGA REDA 
Poročilo o delu družbe Razvojna agencija SAŠA za leto 2023 

 
Poročilo je predstavila mag. Katarina OSTRUH, vodja Centra za pravični prehod. 
 
Svetnice in svetniki so se seznanili s poročilom.  
 
 
 
 
 
 
Seja se je zaključila ob 13.30.  
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